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INTERPELACJA  

 

 

Dotyczy: mpzp "Rejon Szczepankowo-Spławie część A". 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W nawiązaniu do moich wcześniejszych interpelacji oraz zapytań i udzielonych przez Pana 

Prezydenta odpowiedzi proszę o informację, na jakim etapie są w chwili obecnej prace związane  

ze zmianą mpzp dla rejonu Szczepankowo – Spławie część A. Z udzielonej wcześniej odpowiedzi 

wynikało, że na sesję RMP trafi projekt uchwały w tej sprawie w „pierwszym kwartale 2020 roku”.  

 Mieszkańcy od lat czekają na uporządkowanie spraw związanych z brakiem możliwości 

dalszego podziału działek. 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 

 


